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В А Р Н Е Н С К И 

ЕСТННКЪ 
Официално издание на Пнрлн!ната Постоянна Номисив* 

|| Т е л е Ф о н ъ Ht 2 8 . IF 
И З Л И З А С Е Д М И Ч Н О 

ГОДИШЕНЪ АБОНАМЕНТЪ: 
За общини задължителенъ 200 лева 
За училищни настоятелства 100 , 
За кооперац.» читалища и частни лица. 50 „ 

Т а и с и: 
За обявления на ъсичнн общински, обшестменх, 

държавни и кооперативни учрежденич, не дума или км. 
с/м. по 1 ля. За баланси на коопераци и синдикати нл 
страница по 150 лм. 

ЗДБЕЛЕЖКЯ: Таксите са смЪтат* за една публи
кация. при повторение таксите са удпо*ватъ. 

ВСИЧКО 8Ъ ПРЕДПЛАТЯ. 

Птицевъдството въ Англия 
Г-нъ Г. С. отъ 1 м. м. отъ Лондонъ 

пише до Петричкия окр. вестникъ: 
„Отъ две седмици съмъ тукъ и успЪхъ 

да обиколя 2 птицевъдни ферми, далечъ на 
1—2 часа съ тренъ отъ Лондонъ. Не на-
праздно изгубихъ времето си. Чов-Ькъ треб
ва да види самъ, за да има представа какво 
значи птицевъдство. Наприм^ръ въ едно по-
голЪмо стопанство, което е отъ най-ста
рите такива и най-известно не само въ 
Англия,.но и вънъ отънея, има по настоя-
щемъ 12,000 носачки и хиляди и хиляди 
малки и големи пилета* Въ момента, кога-
то посетихъ фермата, имаше въ инкубато
рите 53,000 яйца. Азъ отначало грешно 
разбрахъ, че иматъ 33,000 яйца и когато се 
усъмнихъ и въ тая цифра единъ отъ сто
паните малко съ насмешка, малко разгър
дено ми каза „елате да се уверите-. И 
действително, се уверихъ: на всички инку
батори имаше бележка колко яйца има по* 
ставени, кога и отъ какви раси. 

Носливостьта е достигнала до неимо
верна висота. Напримеръ въ тая ферма има 
множество бЪли Легхорни съ носливость надъ 
290 яйца годишно, Родисландб надъ 280, а 
бЪли Виандоти надъ 279 яйца. Нали за не-
верване? Но това не еж единични ферми, 
но много отъ стадата имъ иматъ такава но

сливость. Средно взето едно на дру/о, като 
се сметатъ и тежките раси иматъ носли
вость въ фермата 220 яйца годишно Азъ 
вземахъ яйца отъ бели Легхорни и Родъ 
Исландъ съ нгй-голЪма носливость, бели 
Легхорни 291, а Родъ Исландъ 284. Вземахъ 
и 12 пилета еднодневни отъ бели Виандоти. 
ще ги нося съ себе си презъ цЪли^ ПЙТЬ, 
а яйцата изпратихъ. За яйиа дадохъ съ 
превоза до София до сега надъ 20,000 лв, 
Направихъ единъ рискъ гол$мъ, но здраве 
да е, ще чакаме и ние облаги въ б~.даще. 

Прави впечатление, че нематъ финни 
курници и огради, всичко е опростотпорено, 
направено съ икономия и главно чистота 
изрядна. 

Разведоха ме изъ цЪлата ферма. Едно 
цело поле покрито съ курници, а кишата 
гдето жм&еятъ м*лъ диоренъ. Собстисмии 
камиони и автомобили сновлтъ постоянно 
между гарата и фермата. За насъ изпра
тиха специаленъ автомобилъ да ни вземе 
отъ гарата и ни приеха много любезно; 

Кога ЛИ И ние въ България ше достиг-
немъ да иматъ нашит* кокошки нздъ 220 
яйца годишна носливость? Това ше бжде 
благодатъ и за нашите селяни и за дър
жавата*. 

При изпращане за публикуване въ ОКР. К Л И П отъ ОБЩИНИ 
И УЧИЛ Н-СТВД НО о б я в л е н и я , П0СЩНШ ОбеЗОТШО ДО Св 
обгербван. съ пв 2 лв. герб. норка, ияшитт» н « и цищит». 
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> | Ш И Д Л Е 1 1 Р ОТДЪЛЪЩ< 
смътнТ^1АТА п До Господина 

N» 7021 Председателя на окржж. 
23 VU 1928 год. постоянна комисия 

ттт гр. Варна. 
гр. Шуменъ r r 

Моля нареждането Ви, Господинъ Пред-
седателю, да се съобщи на общините въ 
окржжието Ви, когато изпращатъ отчетите 
си за проверка въ Палатата, да прилагатъ 
къмъ книжата по чл. 420 и чл. 400 отъ пра
вилниците за приложението на законите за 
градските и селски общини и съответните 
извлечения отъ сметките на общината при 
Б. Н. Банка за горските приходи по шест
месечия, за да може по техъ да се прави 
по точна проверка за тези приходи. 

Председатель: (не се чете) 
Секретарь: Анастасиевъ 

са Настоящето се изпраща на г-да 
5 селско-общински кметове въ окржга за 
041 строго съблюдаване и изпълнение, 
% гр. Варна, 25 юли 1928 г. 

и. д. Председатель: Хр. Митевъ 
Секретарь: R Николиевъ 

Началникъ ОКР7ШНО 
и а До Господина 

Окржж. Вет. Служба Участъковия ветерин. лекарь 
to 469 с. Козлуджа, за сведение до 

21 VII 1928 г. всички ветер. лекари и фелд-
гр. Варна. ш е Р и в ъ °»Ф*га. 

На № 679 
Понеже кастрацията на негодните мжж-

ки расплодници презъ т. г. се извърши ам
булаторно, то изразходваните дезинфек
ционни и др. материали по нея, ще изпи
щите въ разходъ по главно приходо-раз-
ходната книга за медикаментите въ пове
рената Ви амбулатория. 

Н-къ на окр. ветер. служба: Д ръ Пачевъ 

Вредеиъ за себе си е тоя* 
който не се погрижи да си на
прави едно модерно торище* за
щото торището е кесията иа 
землед_леца* 

Публикуване ПРОМОЛНТЪ т Вар
ненски Окрменъ Съветъ. 

П Р О Т О К О Л Ъ №15 
На Варненски Окръженъ Съветъ, II редовена 

сесия, ХШ-й избнрателенъ периодъ. 

Заседание на 22 февруари 1928 г. 

Р Е Ш Е Н И Е №—83 

Даване отговоръ по писменото запитване на 
окр. съветникъ Димо Шиковъ отъ 14 того. Пред
седателя. Давамъ думата на бившия окр. бир-
никъ при пост. комисия да даде обяснение и 
и осветления по направеното запитване на окр. 
съветникъ Димо Шиковъ. 

Г. Атанасовъ. Относно направеното писмен-
но запитване на г. okpT съветникъ Димо Ши* 
ковъ, а именно: 1) Верно ли е, че бившия при 
пост. комисия секр.-бирникъ Герчо Атанасовъ, въ 
битносгьта такъвъ е задържалъ отъ служителите 

(чиновници и др.) при пост. комисия отъ 100 до 
150 лв, заради ходенето му въ София за да хо-
датайсгвалъ утвърдиването на бюджета Такива 
удръжки споредъ лансирания слухъ е правнлъ 
при всеко отиване свързано съ утвърдяването на 
бюджета, отговарямъ: когато посгъпихъ секр.-
бирнмкъ заварнхъ единъ редъ още отъ г. Едре-
цовъ, при заминаването на председателя на пост. 
комисия и секр " бирника на същата <за утвър
ждаването на бюджета чиновниците събирали по
между си по 20—30 лв. за по-скорошното му 
утвърждаване По утвърждаването на бК>джета за 
1925/1926 г. въ София ходи г. Митевъ, дали 
тогава му съ дадени пари, не зная. Презъ 
1926/1927 г. ходихме съ г. председателя двама. 
Тогава се беше пръсналъ слухъ, че процентното 
възнаграждение ще остане 65°/°, а добавъчното 
такова ще се изплати въ размеръ на държавни
те служители. Съ това заплатите на държавнит* 
служители се увеличаваха, а тия на изборните 
учреждения се намаляваха. По тоя случай чино
вниците при комисията се съгласиха да заминемъ 
по утвърждаването на бюджета двамата съ пред
седателя за да ходатайствуваме процентните и 
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платите за м. юни т. г. требва да пред-

и. д. Председател*»: А. Ивановъ 

Окр. бирникъ: М. Д. Чаневъ 

Варненска Тв . БърЗО 
Окр. Пост. Комисия 

J* 2980 Д° Г* г* 
26 VII 1928 год. гРаДСките и селски общ. ставятъ оирническо удостоверение и сви

то Варна кметове въ окръга. F F детелство за семейното си положение, безъ 
^.MJMOoTh Наредете, r-нъ Кмете, които не ще имъ се изплащатъ заплатите. 

21.V1JJ 1928 г. щ о т о с в е д е н и я т а искани 

съ окряжното ни подъ 
насрещния №-ръ да бждатъ за годините: 
1926/1927, 1927/1928 и 1928/1929. 

Тия сведения дайте веднага понеже еж 
твърде бързи. 

и. д. Председатель: А. Ивановъ 
Секретарь: Н. Николиевъ 

Варненска ОкрЖЖНО 
Окр. Пост. Комисия „ 

№ 2982 „ Д° ВСИЧКИ
П 

26 VII 1^28 г ^ к р # с л У ж и т е л и в ъ Вар-
гр. Варна * Н е Н С К И 0 К Р Ж Г Ъ 

Съобщава се за знание на всички ок-

ржжни служители, че при получаването за-

Следете, завеждайте въ вхо
дящите ся регистри и изпълня-
вайти веднага всички окрмжнн 
предписания, печатани въ ок-
ржжння вестникъ. 

Печатница „Войниковъ* — Варна. 

довавъчни възнаграждения да останатъ тъй как
то съ гласувани отъ Съвета. За цельта стояхме 
26 дена и заедно съ председателите на другите 
пост. комисии усггЬхме да прокараме положението 
съ заплатите на изборните учреждения да си 
остане тъй както е гласувано оть съвета. 

Отъ никого насилствено не е събрано. Съб
ра се една сума отъ 4,800 лв. отъ която по-
лучихъ азъ и 2,400 лв. председателя. Това бе
ше за!926/1927 г, а за 1927/1928 г, нищо не 
е събирано. Тогава не бехме въ командировка. 

По второто запитване: Верно ли е, че съ-
щия не е изплащалъ заплатят* на санитарния и 
ветеринаренъ персоналъ предвидени по бюджета 
за 1927/1928 година като дългъ, а съ били 
предварително изтеглени отъ никой си Никола 
Стояновъ кумецъ на Герчева — чиновникъ въ 
общината срещу 1,000 лв. отстжпка ? оттоварямъ: 
Всички знаятъ тежкото финансово положение въ 
което беше изпаднала постоянната комисия презъ 
1926 год. когато се строяха редъ пред
приятия. Отъ това и заплатите на санитарния 
персоналъ б**а останали неизплатени. Т*зи за
плати по бюджета 1926/1927 г. гласувахме като 

дългъ. Изплащането на всички тия заплати стана 
въ мое отелтетвне когато бЬхъ въ отпусна отъ 
пом. домакина Хареевъ и заместника ми М. Ча
невъ. Следъ като се завърнахъ огь отпуска ми 
се каза, че постъпило никакво си писмо отъ 
прокурора по поводъ оплакване на нЪксц сани
тарни служители, съ което като изпраща молба
та на тия служители иа разпореждание, като ако 
се има възможность да се нареди изплащането 
на просителите. Отъ подписалите това заявление 
С Славовъ, Ив. Гочспъ, Димигръ Панчснъ, 
Иванъ Тодорооъ, П. Чернаевъ С. Гсоргиснъ и 
Ив. Пстковъ, само Славопъ и Ив. Петковъ беха 
окр. служители. По късго се получи писмо под
писано отъ С. Славовъ и Ив. Летковъ съ след
ното съдържание .Научаваме се отъ околни пъ
тища, че преди нЪколко дни е било пода
дено заявление лично до Васъ подписано отъ 
менъ и други фелдшери огь града, съ което се 
изтъквало че пост. приежтетвие на Варнен. окр. 
пост. комисия» реел. председателя н бирника СА 
биля причина за неизплащане на заплатите н дру
ги неуредици отъ комисията, автора на това 
заявление е злоупотребилъ съ моето име и под-
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1ш ХРОНИКА и jj 
СЪОБЩАВА се на интересуюши се» че: 

1) Въ държавното промишленно кошничар-
ско-мебелно училише въ гр. Пл^венъ отъ 
I до 14 септември 1928 г. ше се приематъ 
ученици за 1928—1929 учебна година въ I, 
II и Ш курсове (IV, V и VI класове) на сж-
Шото училише. 2) Учебната 1928—1929 г. 
въ Държавното практическо земледЪлско 
училише въ с. Кнежа ще започне отъ 15 
септември 1928 г. ЖелающитЪ да постж-
питъ за ученици требва най късно до 1 
септември т. г. да пбЬайатъ въ Дирекцията 
на училишето заявленията. 

ЖелающигЬ да постжпятъ въ тия учи
лища могатъ да узнаятъ подробно усло
вията на приемането отъ Варненската дър 
жавна подвижна земледелска катедра 

м. юни отъ България а била 
изнесена 1.676.286 кгр. захаръ, а за вжт-
решна консумация е изразходвана 2-176.257 
кгр. 

ГОЛ13МА и модерна копринена фила 
тура се строи въ Търново, която ще може 

писъ и съ колегите „подписавши". Относно не
уредиците по отношение неизплащаие заплатите 
и местния и уволйения ний достатъчно имаме си-
лИ като членове на съюза дъ защитимъ нашите 
интереси, които не за последенъ пжть сме защи
щавали и реализирали". Това писмо е адресирано 
чрЬзъ председателя на Варнен. окр. пост. коми
сия до r-на Прокурора при Варнеи. Окр. Сждъ. 
Когато се получи това заявление заплатите за 
м. м. януарий и февруарий 6txa изплатени. 

Д. Шииовъ. Въпроса който ни занимава въ 
този моментъ азъ вервамъ, не е дошелъ само до 
моите уши. Всички усуквания и извъртвания кои
то се правятъ не оправдаватъ нито главата нито 
секр. бирника Азъ съ положнтелность приемамъ 
всЬкаква отговорность и твърдя че окр. служи
тели еж били принудени да си продаватъ запла
тите на кумеца на Герчо Атанасовъ — Н. Стоя-
новъ, чиновн. общината, който имъ купувалъ за
платите съ S0°/0 отсгжпка. Такива заплати еж 
Изкупени на Стефанъ Славовъ, Иванъ Петковъ 
и Бадулевъ и др. Изкупването на тия заплати Ь 
ставало презъ Юлий и августъ. Отъ отчета който 
пост, комисия £ава презъ и. юлий имало приходъ 

да източва коприненото производство отъ 
utna североизточна Българин. 

ЗА възстановяването на Садовското зе-
млед.лско училище, въ бюджета на м-вото 
на Землед_лието е предвиденъ 1.300 000 
лева кредигь. 

ЗА ЗАСИЛВАНЕ професионалното об
разование у насъ, се приготовлява специа-
ленъ законопроектът 

НА СТОКОВИТЕ борси въ Варна и 
Бургазъ пристигагь големи количества ече-
микъ отъ новата реколта4 и рапица, вслед
ствие на което има гол_мо раздвижване. 

ВЪ ПАЗАРЯ на. вината се забелезва 
покачване йа цените, поради закупуване 
големи количества отъ н_мски фирми. 

НА 12 августъ ше се чествува деньтъ 
на Караджата. 

ЦЕНАТА на суровит_ пашкули въ Ита
лия се движи между 105—115 български 
лева за килограмъ. 

ВЪ ЗАСЕДАНИЕТО си на 19 м. м Бъл 
гарската земледелска банка е отпуснала 
на разни кооперации около 4 мил. леья съ 
цель да се усили работата по кооператив
ната продань на тютюна. 

1,588,624 лв. и разходъ 1,559,715 лв, Презъ 
м. августъ приходъ 908,115 лв. разходъ 583534 
лв. — въ тия месеци когато съ продавани за
платите. При това не стигаше ли на тия нещаст
ни окр. служители че съ чакали три години и по 
такъвъ начинъ да имъ се изплащатъ заплатите? 

Въ заявлението до прокурора подписите 
имено за това така съ сложени за да предизви-
катъ едйо дознание, но те достатъчно говорятъ 
за мародерството което се е вършило съ този 
персоналъ въ пост. комисия. Г-нъ Г. Атанасовъ 
чете едно заявление отъ С Славовъ, което и азъ 
съмъ челъ, но това заявление не е заведено. 
Бихъ желалъ да повикаме самия Славовъ който е 
на служба въ общината и да си даде обяснения
та за 4естьта на Съвета. По това заявление ни
какво разследване не е правено. Не е верно това 
което се твърди отъ Г. Атанасовъ. Една анкета 
която се налага отъ поч. Съветъ да установи 
дали Председателя и бирника презъ 1926 г. не 
еж били въ командировка по утвърждаването на 
бъджета. Но не е верно твърдението, че имало 
некакъвЪ заведенъ редъ да се събира отъ чи
новниците суми за разноските на тия които оти-
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АДМИНИСТРАЦИЯТА благодари зв из
пратения абонаментъ на в-ка за обшините. 
на слеаните секр-бирници: Тестеджийски. 
Лопушненскй, Емировски, Невшенски и Ка-
джньонски 

ТИЯ ДНИ започва изплащането на за
платите на окр санитарни и ветеринарни 
служители за м. юни т. г. (вижъ окр. № 
2981 напечатано въ настоящия брой на 
окр. вестникъ). 

СЪЮЗЪТЪ на санитарния и ветери-
Наренъ персоналъ въ България» подъ ре 

Варненски Окржженъ Вестникъ 

№• 
Стр. 5 

ОБЯВЛЕНИЯ 
• ' < • . ч . 

1 Ш 

Кярп-шшско учил. настоятелство 
ОБЯВЛЕНИЕ 

/* 37 
с. Кара Хюсеинъ, 25 юлий 1928 год, 
Кара-Хюсеинското учил. настоятелство 

лекцията на Д-ръ Димо П. Бурилковъ, из- обя**ва» че на 10 септемврий .т. г. отъ 10 
дава на 8 стр. в. «Народно Здраве", вест
никъ за здравенъ напредъкъ, хигиена й 
медицина* който излиза два пжти въ ме
сеца, презъ всички месеци въ годината и 
струва годишно 40 лв. Комисията горешо 
препоръчва тоя в-к_> задачата на който е, 
да пръска здравна просвета въ народа. 

Той ше да запълни една празнота въ 
нашата бедна санитарна лигература. Ний 
му пожелаваме успЪхъ въ трудната задача 
съ която се е нагърбилъ да пръска вредъ 
масата повече здравна просвета. 

до 12 часа ще се произведе търгь съ яв
на конкуренция за отдаване подъ маемъза 
срокъ една година училищната кжщз, на
ходища се въ село Кара-хюсеинъ. 

Търгътъ ще се произведе въ помеще
нието на, общинското управление. 

Зйлогь за правоучастие е 10% върху 
първоначалната цена. 

Всички разноски — публикация, гербъ 
еж за сметка на наемателя. 

Отъ настоятелството. 

вали по утвърждаването на бюджета въ София. 
Ако доброволно еж давани тия суми никой нема 
да се оплаква. Азъ пъкъ имамъ положителни све
дения че съ събирани по 100—150 лв. за тази 
цель като не споменувамъ събирания абонаментъ 
за Демократическия Вестникъ и Препорецъ, коя. 
то сума възлиза на 10—15,000 лв. 

Предлагамъ поч Окржженъ съветъ по по-
йодъ на това да назначи една анкетна комисия, 
която да провери, като изслуша и пострадалите 
хора и докладва въ Съвета за резултата. Азъ не 
се съмнявамъ, че Вие за честьта на окр. съветъ 
и пост. приежтетвие ще възприемете анкетата. 

Д. Ралчевъ- Окр. бирникъ каза, че когато 
сж били събирани тия пари отъ чиновниците не 
билъ въ командировка. 

Г. Атанасовъ. Бехъ въ командировка — 
сгрешихъ като казахъ» че не бехъ. 

Д. Ралкевъ. Ако не е билъ въ команди
ровка, кой му е изпълнявалъ службата. 

Секр. Н Гр. Ннколиввъ- Когато се получи 
това писмо отъ Прокурора 6*хъ яатовареиъ азъ 
еъ члена на посг. кояисяй Андонъ Иваиовъ да 
проязведемъ една анкета за да вндимъ какъстои 

работата, по този въпросъ. Иванъ Петковъ щомъ 
се научи за анкетата дойде при менъ и ми каза. 
че не билъ подписалъ никакво заявление. Азъ му 
сравнихъ подписа и вндЪхъ, че не схожда съ 
неговия въ заявлението. Проаерихъ ведомост ьта 
и вкдЪхъ, че само двама отъ подписващите зая
влението сж наши чиновници. Помолнхъ Слгвовъ 
да дойде и даде уяснения и те ft се отказа отъ 
подписа си и огказа да дава каквито и ла е 
обяснения. Той каза, че това цялото заявление не 
е писано огь пашъ човЪкъ. Веднап слсдъ гова 
последва заявлението което правеше анкетата без* 
предметна. Тъй като съ това заявление се изчер
па въпроса за анкетата и ликвндирваше ръпроса. 
Прокурора не е далъ значение на писмото, за
щото въ такьвъ случай щеше да го изпрати нщ 
следователя за разследване* а не да го изпраща 
въ комисията на разпореждане и ако е възможно 
да се изплатягь заплатите. Ние като учреждегие 
можемъ да правимъ анкета и следствие между 
органите които сж само иамъ предведомстаекн, а 
външни лица съ право отказвагь да дадать ка
квито и да било обяснения. Герчо Атанасовъ слсдъ 
завръщането си отъ огпускъ каза че никакъвъ 
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аджмйско турско учил, настоятелство 
ОБЯВЛЕНИЕ 

№ 10 
с. Каджкьой, 20 Юлий 1928 год. 

Обявява се на интересующитЪ се, че 
на 31 августъ т. г. въ 2 ч. сл. об*дъ въ 
канцеларията на училището ще се произ
веде търгъ съ явна конкуренция за отда
ване на наематели аа време отъ 15 IX. т. 
г. до 15 IX. 1931 год. следните учил. ниви: 

1. „Баиръ-юстю« отъ 50 6 дек; разде
лена на 6 парцела и II. за време отъ 1. 
IX т. г. до 1. IX 1929 год. следните учил. 
дюгени. 

1. Единъ бъчварски дюгенъ 
2. » бръснарски 
Първоначална цена иа декаръ за годи

на на нивите—100 лв., а за дюгените по 
1000 лв. Залогъ за правоучастие 10%. 3 . 
Б. О. П. задължителенъ — Разноските за 
гербъ и публикация еж за смЪтка на нае
мателите. ТържнитЬ книжа еж на. разпо
ложение въ канцеларията на училището. 

Отъ настоятелството. 

откупъ срещу изплащане на заплати не е вземалъ. 
Въ същность какво има сами лицата знаятъ, но 
отъ всичко което се изнася предъ насъ нищо не 
може да се установи. 

Д. Ралчевъ. По въпроса който требваше да 
даде отговоръ на това запитване, азъ мисля, че 
нема никакво съмнение, това требва да стори 
постоянното присътствие което е пълномощникъ 
яа окр. съветъ, понеже то е което управлява и 
дава отговоръ за запитванията. Пост. присътствие 
беше длъжно когато има запитване да направи 
нуждните проучвания и да каже какво знае по 
въпросите които се ззпнтватъ. Такова нещо въ 
случая гтгЬма. Нито секретаря, нито секр. бирника 
еж наши пълномощници. По същината на тия 
сведения, които се дадоха моето впечатление 
е много лошо. Една много некраенва работа е 
по комшийски начинъ да се взема сумата 4,800 
лв. отъ служащите на комисията срещу защита 
на некакви техни интереси Твърде е възможно 
както казва г. Шнковъ, да има и др. работи. 
Прокурора като е иапратилъ това писмо до лост. 
комисия е ималъ лредъ видъ добросъвестностьта 
иа Председателя на сжщата да направи нуждната 

IfTIfffltH 1Иа 1ВШМ1С» СИ18Щ11 ИНКИ 

О Б Я В Л Е Н И Е 
•Ji 752 

с. Кутлубей. 17,. VII 928 год. 
Понеже настрочения на 7 Декемврий, 

1927 год. търгъ не се състоя, съобщава се 
че на 11 день отъ публикуване настоящето 
въ Варненссия Окр. вестникъ отъ 9 до 12: 
часа въ общ. управление ще се произведе 
търгъ съ явна конкуренция за отдаване 
подъ наемъ скотовъднитЬ ниви м. „Бозлу-
ка* и м. „Шосето* парц. X. Iv и V. всичко 
30 дек. 

Срока е две годишенъ отъ 30 септем-
врей 1927 год. до 30 септемврий 1929 год. 

Първоначалната оценка за целия пе
риода на декаръ е 100 лв. 

Залогъ за правоучастие е 10°/0. 
Всички разноски гербъ публикация и-

др. еж за смЪтка на наемателя. 

Председатель: Юр. Мариновъ 
Секр. отчетникъ: А. Ангеловъ. 

анкета и проучвания и повърне преписката и 
следъ това да я изпрати на следователя за раз
следване. Азъ мисля, че отъ това писмо още не 
значи че не требва да се прави щателно раз
следване. Нека казначимъ една анкета която да 
направи разследване по тия. въпроси и докладва 
въ съвета» Азъ сметамЪ| че тия пари неправилно 
еж взети отъ служащите. Секр. бирника първомъ 
каза, че не билъ въ командировка» а следъ това 
каза, че билъ въ командировка. Щомъ като 
билъ командированъ, значи в з е м а л ъ е 
и следуемите му се командировачни пари. Твър
дението на Г. Атаиасовъ, какво, насилие за съби
ране на тия пари отъ чиновниците не е имало, 
да извини, но не е правъ. Самия фактъ, че той 
е самия касиеръ е морално насилие. Въ анкетна
та комисия предлагамъ да влезе и г. Шнковъ, 
който е въ течение на целата работа. 

Гавр. Цонковъ. Азъ само ще допълня ми-
съльта на г. Ралчевъ .която напълно , споделямъ. 
Азъ искамъ да обърна вниманието, че пост. при
сътствие въ -случая мълчи и правилно е да се 
обърне внимание на обстоятелството, че самия 
чиновникъ признава за събирането на тия пари 
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Петренско Дългар. учнл. настоятелство 
ОБЯВЛЕНИЕ № 61 
с. Петра, 20 юлий 1928 г. 

Петоенското българско училищно на
стоятелство ббявява, че на 11 августъ 1928 
год. въ 7 часа сутриньта ще се произведе 
търгъ за отдаване подъ наемъ за срокъ отъ 
2 години, 7 парцела ниви, находящи се въ 
землището на с. Петра, а именно: 

1) нива „Подъ лозята* отъ 21 дек. 
2) . . * и 21 . 
3) . . и , 9 1 . 
4) „ „Задъ лозята- . 29 9 » 
5) • „При кантона* , 20 , 
6) т „Чаталията* . 19 6 щ 
7) * .Аша-чешме* п 9-6 . 
8) „ „Кюле дере'' . 45 „ 
Търгътъ ще се произведе въ училищ

ното помещение с. Петра. 
Първоначалната оценка е по 100 лв. 

годишно на декаръ. Залогъ за правоучастие 
е 10% върху първоначалната цена за все
ки парцелъ. 

До участие въ търга се допущатъ всич
ки лица, които не еж лишени отъ права и 
еж български поданици. 

Никой отъ участващите въ търга нема 
право да наема повече отъ едйнъ парцелъ. 

отъ чиновниците за сметка на двамата съ пред
седателя на посг. комисия. Веднажъ казва че то
гава не билъ въ командировка, втори пжть казва 
— че билъ. Плюсъ пътните и дневни пари кои
то му се следвали значи събралъ пари огь чи-
новниците. Единъ служащъ отъ нашата околия 
чието има не се споменува между лодписалит* 
заявлението ми каза че му билъ пзегь рушпеп» 
за получаване на заплатата му. Затона лодгржам* 
и азъ да се назначи анкета за да установи както 
тия, така и други работи конто ще има да се 
откриятъ. 

Д. Дабиовъ. Въпроса за който дебатирахме 
действително е отъ гол*ма стойяость и значение 
за института въ който ние служимь. Азъ ще ка 
жа, че като варненски гражданинъ, окр. съвет
ник и членъ въ усиления съставъ за първи 
пжть чувамъ това което г. Шиковъ казва. Декла-
рирамъ, че ако по напредъ знзяхъ това не щЬхъ 
да пустна да стане. Направи ми впечатление отъ 
прочетеното писмо, че е единъ шантажъ, но отъ 
направените обяснени разбрахъ. че може би да 
има нещо подобно. За да не се дава поводъ да 
се говорятъ недостолепни работи, мисля, че по-

Всички разноски за публикация и гербъ 
еж за сметка на наемателя. 

ПоемнитЪ условия могатъ да се пре-
глеждатъ всеки день въ училищната кан
целария. 

Председатели учил. н-во: П. Костовъ 
Секретарь гл. учитель: П Недевъ 

Дхъркьойско училищно настоятелство 
Провадийско 

ОБЯВЛЕНИЕ 
Н 65 

с. Ахъркьой, 16 юли 1928 г. 
Обявява се, че на 16 августъ т. г. въ 

училището на с. Ахъркьой отъ 8 часа ще 
се произведе търгъ за отдаване подъ наемъ 
за 2 и 3 години, считанъ отъ 1JX 1928 г. 
до 31.IX 1930 год. за първите и до 31.IX 
1931 год. за вторите, следните училищни 
ниви: 

За две стопански години, 
1) на мЪст. .Драката- 20 350 2 дек. парц. 
2) на м*ст. „Гробища* 26 008 дек 2 парц 
3) на мест. „Драката" 46 450 дек. 4 лзрц. 
4) на мест. „Гробища- 12 620 дек. 2 парц. 
5) на мест. „Учкула" 6428 дек 1 парц. 

За три години 
6) на мест. „Тели-тепе* 10900дек. 1 парц. 

вдигнатия отъ г. Шикояъ въпросъ за анкета е 
на место и азъ се приежедииявамъ къмъ нтго. 

Ф. Р.аФа.-яозъ. Запитването на г. Шикооъ 
п отговора на Г. Атлнасовъ, както пл паст* така 
и на менъ направи тежко ипгчагленче. Заяпнпя 
вамъ, че лицата напраннли лресгжпление on. ка
къвто рлнгъ и лш сд не можемъ да ги щипе 
жнраме. Юи се и п'.,гкрт4 on» v Г Лтаняеонъ, 
че ирс.чь 1920 гол. следь погнушс бюджета о?ь 
окр сънстъ. той сь ирелсодтелй азмичалм пъ 
София по утвърждаването му. Тогава азъ си 
сломиямъ пъ печа-а беше изчгесиъ въпроса отъ 
служаши?е при изборнигЬ учреждения, че тех
ните заплати прегърпяззгь ново измеиегис и се 
окастрюзатъ. Те съ заминали между друге-го и 
съ т?зи мисия да сбмяслятъ въпроса по измЬче-
ненне таблицата на чиновниците при избор, учреж
дения. Действително поради този случай те еж 
се забзвили повече време и както знаете сполучи 
се пзмЬнение въ закона за окр съвети. Зная «гтъ 
практика че и нашата Провадийска обшит за 
ускоряване утвърждаване на бюджета кой го влиза 
въ сила отъ I априлъ, чиновниците даватъ из
вестни суми по 10, 20, 30 ли. на тия които ога-
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7) на мест. „Драката* 12-330 дек. 1 парц. 
8) на мест. „Ясаци" 6 456 дек. 1 парц. 
9) на мест. „Читенъ-чукуру*» 15 256 дек. 

2 парц. 
10) на м-Ьст. .Учкуна- 29920 дек. 2 парц. 
11) на мест. „Тели-тепе" 23 дек. 2 парц. 
12) на q-bcT. „Учкуна* 13-336 дек. 1 парц. 

Първоначалната оценка за № •№ 1, 2, 
3, 8 и 9 по 100 лв. на декаръ за № J$ 5, 
12, 6, 7, 10 и 11 по 80 лв. на декаръ и*за 
№ 4, по 120 лв. на декаръ. 

Залогъ за участие 10%, следъ търга 
залога се доанася върху получената сума. 

Всички разноски по търга и 5% за 
фонда К.СП.У. еж за смЪтка на наемателите. 

Закона за Б. 0 . П. задължителенъ. 

Отъ училищното настоятелство 

Куртъ деренско учнлнщ. настоятелство 
ОБЯВЛЕНИЕ №37 

Куртдеренско училищно настоятелство 
съобщава на интересующигЪ, че на 31 
день отъ публикацията на настоящето обя-

ватъ по това утвърждаване. Същото имаме и 
тукъ. Въпреки това, този начинъ азъ не одобря-
вамъ. Тия суми еж събрани може би доброволно, 
а може би н по силата на властьта, както каза 
г. Ралчевъ, но може би утвърждаването на бюд
жета щеше да се забави. 

По въпроса за продажби на заплати за менъ 
е ясно отъ обясненията, че тия продажби не еж 
реализирани» следователно нема извършено пре
стъпление. 

Понеже всички нскатъ анкета за да се хвър. 
ли светлина, която да събере всички данни и на
прави докладъ предъ Съвета и ако се намери 
углавна отговориость делата преписка да се из
прати на. Прокурора. 

Т. Атанасовь. Упрека който се хвърли 
къмъ председателството, защото пост. приежт-
егвие не дава отговора по направеното запитване 
отъ г. Шиковъ сьмъ длъженъ да дамъ следните 
обяснения. Верко е, че органа който по всички 
въпроси вънъ отъ съвета, който ще требва да 
осветли окр. съветъ е пост, приежтетвие. Запит
ването на окр съветъ се предаде, но за наше 
съжаление този който е осветленъ съ този въп-
росъ е болеиъ, а другите членове отъ пост. при-
ежтегвие казватъ, че не знаягь нищо по този 
въпросъ. Тогава намери се за добре лицето кое-
то е въ течение и знае тия въпроси да се из
слуша. Съ това ни най-малко не требва да се 
счита че се отстранява нарушения редъ който 

вдение въ Вар. Окр. вестникъ ще се прр-
изведе търгъ съ явно наддаване, за отда
ване на наематель експлоатацията на след
ните училищни имоти находящи Ьъ Вълчи-
долско землище за периодъ отъ 4 години. 

Нива отъ 234 дек. въ мЪсти. „Черве-
нака" разделена на 12 парцела. 

Нива отъ 176 дек. въ адЪстн. „Ченгене 
Аланъ" разделена на 16) пар. 

Нива отъ 40 дек. въ м-Ъсн. „До воде
ницата- разделенъ на 2 парцела, 

Нива отъ 42 дек. въ MUCH „Кара ор-
манъ* разделена на 2 парцела. 

Първоначална оценка 100 лв. на декарь 
за година. 

Залогъ за правоучастие въ търга е 
5% отъ първоначалната оценка. 

Закона за Б. 0 . П. е задължителенъ 
за всички конкуренти. 

Публикация, гербъ и др. еж за смЪтка 
на наемателя. 

ПоемнигЬ условия могатъ да се видятъ 
всеки приежтетвенъ день въ канцеларията 
на Куртъ Деренското основно училище. 

Отъ настоятелството 

при други случаи се спазва По въпроса който 
общо се повдига за произвеждане въ случая 
анкета, менъ ми се сгрува че окр. съветъ ще 
направи актъ на спрзведливость и сериозность 
като не допустне разпространението на слухове 
които биха уронили неговия престижъ, затова 
анкетата требва да се допустне. Който е вино-
венъ ще получи наказание, а съвета ще бъде не 
уязвенъ отъ тия шикании и подозрения. Ние ще 
дадемъ авторитетъ на окр. съветъ ако единоду
шно се съгласимъ съ предложението за назнача
ване на тази анкета. 

Председателя» Който е съглаа нъ по въп
роса запитването на г. Шиковъ за да ликвидира 
съ него да назначимъ анкетна комисия която дц 
проучи изнесените отъ г. Шиковъ факти и съ 
обстоятенъ докладъ да се яви предъ съвета, мо
ля да си вдигне ръката. 

Единодушие — приема се. 
Председателя* Който е съгласенъ тази ко

мисия да бжде отъ трума души, моля да си вди
гне ржката. 

Болшинство — приема се. 
Председателя Който е съгласенъ въ ан

кетната комисия да влезатъ окр. съветници: Д. 
Шиковъ, Д. Дабковъ и Ф. Рафаиловъ, моля да 
си вдигне ржката. 

Болшинство — приема се. 
Заседанието се вдигна въ 18 часа. 


